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Lillija – Sveicināti,esmu ciema Roze ied

Sveicināti,esmu ciema Roze iedzīvotāja,kas te dzīvo cauru gadu.Pārvietojos gan ar
kājām,gan auto.Jautājums būs,par ciema Roze grants ceļiem!Paldies par grants ceļu
greiderēšanu ik pēc pāris mēnešiem,bet sāpe ir par to,ka nav veikti darbi divu gadu
laikā,saistībā ar nomaļu grunts uzauguma noņemšanu,aizvedot uz atbērtni vai izlīdzinot uz
vietas.Ceļi itkā izbraucami,bet lietus ūdeņi no tiem aizaugušajos grāvjos
nenotek.Nespēj!Kas notiks ziemā?Ceļu izgreiderē,bet uzaugumi ar vien lielāki
paliek.Vai,lūdzu,Saulkrastu novada dome,ar deleģēto Saulkrastu komunālservisu,var labot
savas kļūdas?Grants ceļā šķembu iestrāde bedrēs vispār nav veikta pedējos 2
gados!Paldies.


